
ZAPISNIK KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE MOTOCROSS KOMISIJE 
 
Savski Marof, 28.5.2024. 
 
Sjednica je održana u utorak, 28.5.2024. u Savskom Marofu, u prostorijama SMK Savski Marof, s 
početkom u 18 sati. 
Prisutni: Miljenko Pernar, Ivan Bertović, Zlatko Jaroš, Marinko Hranić, Stjepan Jakopec, Giovanni 
Tominić, Matija Kelava, Ivan Došen 
Ostali pozvani, nisu se odazvali: Danko Braim (opravdao izostanak) 
Za sjednicu je predložen dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 
Dnevni red: 
1. Izbor: a) zamjenika predsjednika komisije 
 
b) tajnika komisije 
c) direktora reprezentacije 
d) izbornika reprezentacije (juniori i seniori) 
2. Kalendar natjecanja i nastupi na međunarodnim natjecanjima 
3. Razno 
 
Uz pozdravni govor, Pernar navodi da je dobio od HMS-a  imenovanje za obavljanje dužnosti 
direktora do kraja mandata 2020-2024. Njegov uvjet je da organizacijski rad bude reguliran kroz 
motocross komisiju koju će predložiti odboru za sport.  
Ad.1 
Predlažu se slijedeći članovi komisije: 
1. Miljenko Pernar (predsjednik), 
2. Marinko Hranić, 
3. Zlatko Jaroš, 
4. Ivan Bertović, 
5. Stjepan Jakopec, 
6. Giovanni Tominić  
7. Matija Kelava - predstavnik vozača 
Za zamjenika predsjednika komisije Pernar predlaže Marinka Hranića, za tajnika Ivana Došena. 
Predlaže se UO HMS-a da za direktora reprezentacije MX-a imenuje Stjepana Jakopeca , a za 
izbornika svih reprezentacija Danka Braima. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
Ad.2 

- Promjena u kalendaru je vezana uz utrku u Viškovcima koja je odgođena, a Došen je rekao da 
će do kraja tjedna predati novi datum utrke. 

 
- S obzirom da je u kalendaru više utrka u kalednaru, složit će se pregled svih tih utrka, te vidjeti 

s  vozačima tko planira voziti koje utrke. S obzirom da su u proračunu i određena financijska 
sredstva predviđena za pomoć vozačima, potrebno je iskomunicirati s vozačima i dogovoriti 
detalje. 

 
- Po pitanju MX-Mastersa koji se održava u Fracuskoj,   prijedlog je da se odobri sufinanciranje 

nastupa . 
 
 

-  Predloženo je da se ispita mogućnost organiziranja utrka u zimskom periodu ( Istra, 
Dalmacija)  istaknuto je  da  ima puno vozača tokom zimskog perioda, te da ima interesa i za 

održavanje utrka, te su se svi složili da se može razmišljati u smjeru organiziranja  zimskog kupa 



 
na stazama u Istri i Dalmaciji, ukoliko bude interesa od organizatora. 

- Konstatirano je kako sad imamo A ligu i B ligu natjecanja, te da bi bilo logično da se nastavi u 
stvaranju  C lige, koja bi bila na razini Zagorske, Slavonske i Istarske lige. I ta razina natjecanja 
bi bila nužna za stvaranje novih vozača. 

  
- Po pitanju problematike utrke u Požegi  nakon rasprave je zaključeno : da je posebni 

pravilnik uredno dostavljen Savezu te od istog ovjeren . Nakon intervencije  Predsjednika 
Saveza i Predsjednika Odbora za sport dogovoreno je da se sve klase boduju te  da za klase 
Veteran  C i klasu 125 nema pehara (zbog kratkog roka za nabavu). Komisija smatra da su 
uvjeti za bodovanje svih  klasa  ispunjeni. 

 
-   problem klase B250 i limita od 23 godine starosti. 

Zaključak: Treba se držati objavljenog pravilnika   
  Odluka  se treba dostaviti klubovima prije utrke u R.Potoku. 
Predlaže se da  za tu zavrzlamu treba pozvati odgovorne da snose posljedice. 
Zaključak: predložiti pokretanje disciplinskog postupka. 

- Vozači juniorskih klasa koji ne udovoljavaju pravilniku o ulaznim godinama , dužni su predočiti 
dokument kojim im se dozvoljava nastup u klasi ili zahtjev roditelja/staratelja prilikom prijave na 
utrku. 
  
  
Ad.3 
 - prijedlog poslovnika o radu motocross komisije   treba dati odboru za sport 
na potvrdu, s obzirom da se radi o odgovornom poslu, pa da sve bude po pravima. 
  

-  Predlaže se da treba naći 3-4 čovjeka koji bi se educirali za delegate na utrkama, tako da 
imamo  kvalitetne ljude na tim funkcijama. 

 
- Također je redovni problem edukacija vozača i poštivanje zastava na utrci. 

 predlaže se izrada banera koji bi bio postavljen na utrkama, a na kojem bi bilo prikazano objašnjenje 
značenja zastava i osnovna pravila na stazi. 

-  Predlaže se da se jedan slobodni vikend napravi zajednički trening na kojem bi se odradila i 
edukacija vozača i roditelja, a da se to obavi prije početka iduće sezone. 
Također je potrebno više pažnje posvetiti i sucima i njihovoj edukaciji.  
 
U diskusijama i  raspravama svi prisutni  su ravnopravno sudjelovali te su odluke jednoglasno 
donešene. 
 
Pernar zaključuje sastanak uz naputak da se što prije napravi zapisnik i uputi na Odbor za sport, 
te da se čeka potvrda Komisije i dogovor za daljnje djelovanje. 
 
Sastanak je završio u 19:40 
Zapisničar: Ivan Došen 
 
Sportski direktor MX discipline : 
Miljenko Pernar 
 

 
 

 



 

  


